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Geheelwop eigen kracht is familiebedrijf 
Skyline Communications uitgegroeid tot 
een wereldspeler in zijn specifieke niche, 
Volgens huidig CEO Ben Vandenberghe 
vormt het vinden van de juiste profie- 
len de belangrijkste rem op de groei. Hij 
roept de overheid dan ook op om een 
meer realistische koers te varen voor het 
aantrekken van buitenlandse werknemers 
en vooral om in ons onderwijs meer aan- 
dacht te hebben voor programmeren. 
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‘Doe stille voort.’ Het is een leuze die opgaat voor heel wat West-Vlaamse familie- 
bedrijven. 20 00k voor Skyline Communications dat zijn hoofdkwartier in lzegem 
heeft. Ver weg van het licht van de schijnwerpers bouwde de familie Vandenberghe 
de voorbije 30 jaar haar levenswerk uit. Intussen is Skyline Communications uitge- 
groeid tot een innovatieve wereldspeler met zowat 300 werknemers en een omzet 
van 35 miljoen euro. 

De jongste jaren reeg het bedrijf de awards en prijzen aaneen. Zowel in 2012 (bij de 
kleine bedrijven) als in 2017 (bij de grote bedrijven) kreeg Skyline Communications 
de ‘Leeuw van de Export’ waarmee het bedrijf voor een unieke dubbel zorgde. 
Trends Magazine nomineerde huidige CEO Ben Vandenberghe voor de titel van ‘Ma- 
nager van het Jaar'. Hij blijft echter rustig bij a1 die aandacht. “Voetjes op de grond”, 
is volgens hem dan ook de belangrijkste levensles die hij van zijn vader kreeg. 

“Bij gebrek aan voldoende Belgisch talent willen 
we graag meer internationale profielen aantrekken, 

maar de overheid maakt dat niet gemakkelijk.” 

HetwasvaderLeo(ex-Barco)dieln 1985debaslsvan5kyflneCommunlcaflons 
logde. Aanvankelljk spitste het bedfljf zich toe op de ontwlkkeum van hoogfre- 
quentproducten voor kabeltelevlsleoperatoren. Onder lmpuls van de tweede 
generatie — cle broers Ben, Bert en Frederik — gooide het bedrijf het roe: 
helemaal om. Vanwaar die totals onunekeer? 
Ben Vandenberghe: “Om te overleven moet een ondernemer zichzelf continu in 
vraag stellen en dat is wat we toen hebben gedaan. Toegegeven, het was een moei- 
lijke beslissing. De markt veranderde echter razendsnel en in hoogfrequent was niet 
zoveel innovatie mogelijk. Bovendien was het 00k geen activiteit die we wereldwijd 
konden uitrollen. We moesten onszelf heruitvinden en daarom investeerden we in 
de ontwikkeling van DataMiner, een softwareplatform waarmee satelliet-, telecom- 
en mediabedrijven hun hele infrastructuur kunnen monitoren en aansturen. Het 
betekende een bocht van 180 graden: van hardware naar software, van een lokale 
naar een wereldspeler.’ 

Hoe keel: vader Leo naar daze omwenteung? 
Ben Vandenberghe: “Voor hem was het natuurlijk even slikken. In het begin was 
hij heel kritisch en stelde hij volop vragen. Maar hij toonde ook begrip en hij gaf ons 
uiteindelijk de volledige vrijheid. Dat we de nieuwe activiteit konden ontwikkelen 
binnen de schoot van het bestaande bedrijf was overigens een enorme troef, want 
20 verliep de overgang geleidelijk. We stonden bovendien voor een uitdagend in- 
vesteringstraject en dankzij het moederbedrijf konden we alles met eigen middelen 
fmancieren. Anders hadden we moeten aankloppen bij een externe investeerder 
en dan zou Skyline Communications 
uiteindelijk een heel ander verhaal ge- 
worden zijn." 

Wat ls precies de meemaarde van 
DataMlner? Wle zljn de concurren- 
ten? 
Ben Vandenberghe: “Het klinkt mis- 
schien vreemd, maar we hebben niet 
echt een directe concurrent. Op de hele 
wereld is er niet één bedrijf dat exact 
hetzelfde doet als wij. Onze klanten 
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hebben natuurlijk wel alternatieven. Zo 
kunnen ze mainstream IT—producten 
kopen en die zelf met elkaar verbinden. 
Zoiets is echter niet evident. De meer— 
waarde van DataMiner bestaat er net in 
dat operatoren dankzij onze software 
hun volledige apparatuur, ongeacht de 
leverancier, end-to-end kunnen behe- 
ren. DataMiner kan overweg met meer 
dan vijfduizend soorten apparatuur van 
ruim 600 verschillende leveranciers." 

Hoe helangriik is do thuismarkt? 
Ben Vandenberghe: “Die blijft belang- 
rijk want je mag de thuismarkt nu een— 
maal nooit verwaarlozen. Alle grote 
spelers zoals Telenet, Proximus, VRT 
en RTBF zijn klant. In cijfers betekent 
Belgié echter niet veel meer dan enkele 
procentjes van onze totaalomzet. We 
hebben meer dan duizend klanten ver- 
spreid over 125 landen. Europa (inclu- 
sief het Midden~Oosten) en Amerika zijn 
elk goed voor zowat 4O procent van de 
omzet. We zijn a1 actief in China, maar 
dat blijft een uitdagende markt. Met 20 
verschillende nationaliteiten is 00k ons 
hoofdkwartier een internationaal en di- 
vers gegeven. De voertaal bij onze me- 
dewerkers is Engels. Aan de hand van 
het accent haal ik er de verschillende 
nationaliteiten zo uit." (lacht) 

Naast het hoofdkwartier 1n Izegem 
heeft het hedrijf ook nog vestigin- 
gen in Miami, Singapore en Lissa- 
hon. 
Ben Vandenberghe: “De vestigingen 
in de Verenigde Staten en Singapore 
hebben we geopend om onze lokale 
klanten beter te kunnen ondersteunen. 
Lissabon is dan weer een verlengstuk 
van ons Belgische hoofdkwartier. En- 



kele jaren geleden ging het op econo- 
misch vlak heel slecht in Portugal en we 
hebben daar toen heel wat interessante 
profielen gerekruteerd. Na een tijdje kre- 
gen deze mensen echter heimwee naar 
hun thuisland en door in Lissabon een 
nieuwe vestiging te openen. konden we 
deze waardevolle mensen aan boord 
houdenf 

Hoe belangruk ls lnnovatle voor 
Skyline Communications? 
Ben Vandenberghe: “Innovatie is de 
kern van ons bedrijf. Een nieuwe klant 
kiest met DataMiner niet alleen voor 
de beste oplossing die vandaag op de 
markt is, maar ook voor de beste op- 
lossing binnen pakweg Tien jaar. We 
gaan altijd voor een langetermijnrela- 
tie. Zo gaan we regelmatig in overleg 
met onze grote klanten om te luisteren 
naar hun verwachtingen. Alles wat we 
deem, staat in het teken van innovatie. 
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“De belangrijkste rem op ' , 5 
onze groei is het vinden van >1 ‘3 
de juiste medewerkers.” ' 

We zijn pioniers op het vlak van nieuwe 
technologieén. Op vandaag hebben we 
bijvoorbeeld een apart R&D-team, be— 
staande uit een tiental mensen, dat zich 
specihek toelegt op onderzoek rond ar- 
tificiéle intelligentie." 

Zeke: in jullle sector woedt de zo- 
genaamde ‘War for Talent’ volop. 
Hoe moemjk is het voor een bedrljf 
als Skyline Communications om de 
julste pronelen te vinden? 
Ben Vandenberghe: “Dat is een absolu- 
te topprioriteit en ik moet toegeven dat 
de uitdaging alleen maar groter wordt. 
We werken nu eenmaal met heel com- 
plexe software. waardoor de lat bij ons 
extreem hoog ligt. We hebben continu 
vacatures voor systeemingenieurs, 
softwarearchitecten. cloudspecialisten 
enzovoort. Daarvoor zoeken we ta- 
lentvolle mensen met ambitie, inzicht 
en een positieve drive. Ze moeten bo- 
vendien passen binnen onze bedrijfs- 

cultuur waar creativiteit en een ‘can 
do’-mentaliteit centraal staan.‘ 

Wat hebben Junie to bieden? 
Ben Vandenberghe: “Afwisseling is een 
heel belangrijke troef voor ons bedrijf. 
Onze mensen kunnen zich uitleven in 
telkens weer nieuwe projecten waar- 
bi] ze 00k een duidelijke impact op het 
eindresultaat hebben. Bovendien kun- 
nen ze dag in dag uit werken met de 
allemieuwste technologieén. Daarnaast 
hebben we heel wat aandacht voor de 
balans tussen werk en privé. Bij het 
ontwerp van ons nieuwe kantoor had- 
den we extra aandacht voor ontspan- 
ningsmogelijkheden. Zo hebben we 
een looppiste en een omnisportveld 
aangelegd.’ 

Jo bent een man van do wereld. Hoe 
kllk 10 mar de situatie in 301916? ls 
het goed on his: te ondememen? 
Ben Vandenberghe: “Natuurlijk is het 
goed om hier te ondernemen. Maar het 
kan toch nog altijd beter. De belang- 
rijkste rem op onze groei is het vinden 
van de juiste medewerkers. Bij gebrek 
aan voldoende Belgisch talent willen 
we graag meer internationale proflelen 
aantrekken, maar de wetgeving maakt 
dat niet gemakkelijk. Ze is totaal niet 
aangepast aan de reéle situatie. De 
minimumlonen die de overheid oplegt 
om buitenlandse werknemers aan te 
trekken, stroken niet met het niveau 
van juniorproflelen. We zitten dus vast. 
Ik begrijp die houding niet want export 
is toch het levensbloed van een maat— 
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schappij? Daarnaast moet er dringend 
iets gebeuren met ons onderwijs. Pro- 
grammeren zou een basisvaardigheid 
moeten zijn, maar — ondanks lovens- 
waardige initiatieven als Coderdojo en 
CodeFever — is daar veel te weinig 
aandacht voor.’ 

ter beschikking staat van exteme be- 
drijven en organisaties. Blikvanger is 
het buitenterras op een hoogte van 40 
meter, waar bezoekers een adembe- 
nemend uitzicht op de regio hebben. 
Beide gebouwen zijn bijna—energieneu- 
traal, wat vrij uniek is voor constructies 
van deze omvang. Ik ben a1 de wereld 

“Lokale verankering is ontzettend 
belangriik voor ons.” 

Een technologlsche wereldspeler 
in het centrum van West-“aanda- 
ren. Hot um nog amid eon beetle 
blzar. 
Ben Vandenberghe: “Op het eerste ge- 
zicht lijkt Izegem niet meteen de meest 
hippe plaats op aarde te zijn, maar ik 
heb het gevoel dat onze locatie toch 
stilaan een troef wordt. De mensen 
vinden het steeds belangrijker dat ze 
niet langer in de file richting Antwerpen, 
Brussel of Gent hoeven te staan. Boven- 
dien is dit een welvarende regio waar 
het goed leven is. Uitstekend onderwijs. 
toegankelijke gezondheidszorg. lage 
werkloosheid, zeer lage criminaliteit en 
een leefbare omgeving met een sociaal 
weefsel. Dit zijn toch belangrijke zaken 
voor onze medewerkers. We denken er 
dan ook niet aan om het hoofdkwar— 
tier te verhuizen. Onze familie vindt die 
lokale verankering heel belangrijk. We 
voelen een grote verantwoordelijkheid 
ten opzichte van de werknemers. het 
bedrijf, de klanten en zeker 00k van de 
maatschappij.” 

Kunt u can voorboeld geven van die 
verantwoordeujkheld ten opzichte 
van de maatschappl]? 
Ben Vandenberghe: “We hebben 
zwaar ge'investeerd in de architectuur 
en de duurzaamheid van onze nieuwe 
bedrijfscampus. Naast ons eigen kan- 
toorgebouw verrees er een vijftig me- 
ter hoge kantoortoren. In Skyline Park 
vinden startende ondememers alvast 
een inspirerende werkomgeving. Op 
de bovenste verdieping is er een mu!» 
tifunctionele evenementenruimte met 
een capaciteit van 240 gasten die ook 
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rondgereisd en ik heb gemerkt dat de 
skyline van heel wat wereldsteden be- 
paald wordt door architecturale pare]- 
tjes. Met onze investering hebben we 
ons best gedaan om de regio iets terug 
te geven en om Izegem een beetje beter 
op de wereldkaart te zetten." 

Walks rolls er waggologd voor va- 
der Leo? Hoe is do taakvordollng 
onder do hroers? 
Ben Vandenberghe: “Ons vader is niet 
meer actief in het bedrijf. maar hij blijft 
nog altijd belangrijk als klankbord. Mijn 
jongste broer Bert is een ingenieur pur 
sang en is onze Chief Technology Offi- 
cer. Frederik is de wetenschapper van 
het gezin en startte zijn carriére in de 
diergeneeskunde. Hij koos uiteindelijk 
toch voor Skyline Communications. 
waar hij nu verantwoordelijk is voor de 
niet-technische departementen zoals 
hr en financién. Zelt ben ik vooral be- 
zig met sales en marketing, terwijl ik 
als CEO ook de langetermijnvisie van 
het bedrijf bepaal. Deze taakverdeling 
werkt zeer goed. De drie broers hul- 
digen dezelfde basisvisie, waardoor 
er heel weinig overleg nodig is. Op 
maandagmorgen hebben we een for- 
meel overlegmoment van hooguit een 
uunje.‘ 

Junie hebben ongetwuteld 111 go- 
interesseerde partijen aan de deur 
gehad die het famluehedrljf willen 
overnemen. Hoe reageren junta? 
Ben Vandenberghe: “We gaan altijd 
praten met deze mensen. Als onder- 
nemer moet je nu eenmaal alle opties 
openhouden. Maar in het verleden 2i 

we altijd zelfbedruipend geweest en we 
willen die onafhankelijkheid graag be- 
houden. Of je het nu wil of niet, met een 
externe financierder komt er sowieso 
extra druk op de resultaten. Voor ons is 
omzet geen prioriteit, continuiteit is dat 
wel. Dat is het minste wat we kunnen 
doen voor onze medewerkers en onze 
klanten.‘ 

Tekst: Dirk Van Thuyne I Foto's: jan Locus 


